
Mezi zhotovitelem díla firmou Balcar spol s.r.o. a objednatelem 
obcí Hlincová Hora byla podepsána dohoda o narovnání. 
Znamená to, že po soudních jednání u okresního a poté krajského 
soudu, následném dovolání zhotovitele k  nejvyššímu soudu, 
které bylo nejvyšším soudem jako nedůvodné odmítnuto, dojde 
konečně k  definitivnímu dokončení cyklostezky. Na základě 
výše uvedené dohody dodavatel převezme v období mezi 1. 3. 

2018 a 31. 3. 2018 celou trasu cyklostezky. Termín dokončení 
díla je stanoven nejpozději na 31. 5. 2018. Celá stavba bude 
pochopitelně spojena s omezením používání cyklostezky. Třetí 
strany, kterých se tato omezení budou týkat, budou včas na 
tato omezení upozorněny. Cyklostezka po dokončení bude mít 
asfaltový povrch po celé její délce.

Další již delší dobu diskutované téma – volnočasové aktivity 
a kde je provozovat. Historii, kde se tyto aktivity provozovaly, 
nemá význam opakovat. Téměř každý ji zná. I když? Tak 
tedy ještě jednou a naposledy. Výstavba víceúčelového 
zařízení v  obci Hlincová Hora zahrnovala ve své projektové 
dokumentaci realizaci MŠ, s kapacitou 15 dětí, OU, kancelář SK, 
obecní knihovnu a místnost pro volnočasové aktivity občanů 
Hlincové Hory. V průběhu výstavby celého objektu obdržela 
obec Hlincová Hora z  řad rodičů požadavek na navýšení 
kapacity MŠ. V rámci možných schvalovacích procesů, včetně 
dodržení všech podmínek pro čerpání dotačních titulů, 
včetně hygienických norem, byla v průběhu stavby navýšena 
kapacita MŠ na konečných, resp. současných 20 dětí. Myslíme 
si, že tomuto požadavku vyhovět, bylo zcela na místě. Přesto, 
stavební řešení nebylo jednoduché, bylo potřeba stavebně 
vyřešit navýšení počtu toalet a přidat prostory pro hrací  

a učební pohyb dětí.  Tímto prostorem se tak stala místnost 
pro volnočasové aktivity, kterou obec Hlincová Hora rozhodla 
nahradit tím, že provede generální rekonstrukci kulturního 
sálu v objektu č.p. 26. a to v rozsahu původních historických 
parametrů.
Využívání prostor školky pro potřeby volnočasových aktivit 
občanů, včetně využívání pro potřeby voleb, tak bylo jen 
dočasným řešením. Takže vše se vrací na původní místo, pouze 
s  podstatným rozdílem. Původní sál v  havarijním stavu byl 
změněn na moderní prostor, vybaven audiovizuální technikou 
a po všech stránkách splňující požadavky na využívání 
kulturních, sportovních a společenských akcí. Provozování 
sálu bude v  součinnosti obce a nájemce restauračního 
zařízení. Pravidla provozování sálu jsou formulována v  nově 
vytvořeném „Provozním řádu“. Provozní řád je zveřejněn na 
úředních deskách a www obce a vyvěšen v kulturním sálu.

HLINCOHORSKÉ NOVINY

Po ukončení nájemní smlouvy s  posledním nájemcem 
byla restaurace na přechodnou dobu uzavřena. Na základě 
vyhlášení nového záměru o pronájmu zařízení byla uzavřena 
nájemní smlouva s novým provozovatelem. Podle dosavadního 
fungování restaurace se zdá, že se provoz konečně rozjíždí 
a postupně se stabilizuje ke spokojenosti většiny občanů. 
Spolupráce obce s  novým nájemcem je bez problémů. Ve 
vzájemné shodě jsou řešeny poslední nutné úpravy. Jedná 
se o úpravy vynucené hygienickými předpisy a dále způsoby 
vzájemného vyrovnání nákladů na energie týkající se především 
provozování kulturního sálu a pergoly.

Obec úspěšně zažádala také o dotaci na modernizaci veřejného 
osvětlení. Proběhlo výběrové řízení na dodavatele této akce. 
Dílo bude provádět firma E-ON. V  jarních měsících se tato 
modernizace začne realizovat. Proto v současné době již obec 
neinvestuje do oprav starých osvětlovacích těles pro jejich 
vysokou cenu. Postupně bude v  rámci díla nahrazeno staré 
osvětlení na obytných souborech 1 a 2 Hlincová Hora, novou 
technologií LED. Původní část obce toto osvětlení téměř 
celé získala v  souvislosti s vybudováním nového chodníku. 
Zbylá výměna osvětlovacích těles za LED bude provedena 
s modernizací světel na OS 1 a 2.

Restaurace otevřena Veřejné osvětlení

Cyklostezka konečné rozhodnutí

Provoz a aktivity v obecním sálu

INVESTICE

Zima 2018 číslo: 26

Všichni si určitě všimli, že oprava silnice III. třídy v  úseku 
Zvíkov – Hlincová Hora byla ukončena právě na hranici obce. 
Není nutno se obávat, že v  obci zůstane stará silnice. Firma 
zajišťující práce na opravě byla nucena přerušit práce z důvodu 
nestabilního počasí a s příchodem blížící se zimy. Celá oprava 
byla rozdělena do čtyř úseků. Proto dokončila třetí úsek  
a čtvrtý, který je právě úsekem přes naši obec, bude realizován 
v  jarních měsících tohoto roku. Pokud bude touto opravou 
dotčený provoz autobusů ČSAD, bude obec včas informována 
tak, aby mohla informovat své občany.

Velkou odezvu má výzva k  občanům poskytnout kontakt za 
účelem rychlého informování. V  souvislosti s  chystaným 
zákonem o ochraně osobních údajů – GDPR proto 
upozorňujeme občany, kteří se chtějí zapojit, že je nutno 
kontakt poskytnout formou žádosti o zařazení do systému 
rychlého informování a z tohoto důvodu poskytují kontaktní 
informace.

Nedokončená oprava silnice III. třídy Zapojení občanů  
do systému rychlého informování
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Pro letošní rok obec zpracovala žádosti opět o tři dotace. 
Pokračuje se v  opravách obrubníků na obytném souboru 1 
Hlincová Hora a umořování úroků z  úvěru na výstavbu OÚ 
a MŠ. Třetí dotace je žádost o finance na opravu objektu 
vodárničky napájející návesní rybník. Vzhledem k  tomu, 
že obec má potvrzenou dotaci na obnovu tohoto návesního 
rybníku od ministerstva zemědělství, je žádost o opravu tohoto 
objektu logická.

V  loňském roce se poprvé zapojila naše obec do celostátní 
sportovní akce „OLYMPIJSKÝ BĚH“, která podporuje 
olympijskou myšlenku, neboť část startovného jde na účet 
olympioniků. Také v letošním roce se tento běh v obci uskuteční. 
Organizátor akce, Olympijský výbor, připravil pro letošní rok 
zásadní změny v  systému přihlášení k  závodu. Přihlásit se 
můžete pouze přes internetovou stránku Olympijského běhu, 
kde si vyhledáte svůj závod a tam se zaregistrujete. Naleznete 

zde i závod Hlincová Hora. Čím dříve se zaregistrujete, tím 
lépe. Neboť máte větší šanci získat funkční triko T-Mobile 
běhu.
Odkaz na registrační stránku je: 
https://www.olympijskybeh.cz/zavody/hlincova-hora/
Přihlášení v  den závodu na startu NENÍ MOŽNÉ. Proto 
použijte pouze tento způsob!!!

Firma, která má zajišťovat zimní úklid místních komunikací, 
v  prosinci loňského roku vypověděla smlouvu. Výpovědní 
lhůta smlouvy jsou dva měsíce. Do konce února je tedy úklid 
zajištěn. Od března do konce zimních podmínek si bude obec 
zajišťovat úklid sama.

Leden byl mimo jiné také ve znamení volby prezidenta. Voleb-
ní účast v naší obci znatelně převyšovala celostátní průměrnou 
účast. Volit přišli od těch nejmladších voličů až po seniory. 
Nejstarším voličem, v tomto případě voličkou, je v naší obci 
paní Filipová. Zaslouží si uznání a je příkladem nerozhodným 

váhavcům. 
Zároveň tím-
to sdělujeme, 
že se vracíme 
k historické-
mu využívání 
sálu volnoča-
sových aktivit 
v objektu č. p. 
26 a sál je tak 
opět voleb-
ní místností 
v  Hlincové 
Hoře. 

Dotace POV pro rok 2018

Olympijský běh na Hlincovce

Zimní úklid místních komunikací

Volby

POV – program obnovy venkova. V rámci tohoto programu 
již několik let obec čerpá finance na vylepšení a modernizaci 
prostředí v obci. Celková výše poskytovaných financí v tomto 
programu je 250 tisíc korun. Tyto finance může dle daných 
pravidel obec využít maximálně na tři projekty. Obec již třetí 
rok využívá část financí na opravy obrubníků v nejstarší části 
obytného souboru 1 Hlincová Hora, tzv. Kodetky. Stejně tak 
již několik let využívá dotaci na umořování úroků z  úvěru 
poskytnutého na výstavbu nového OÚ a MŠ. Třetí část dotace 

v  roce 2017 byla využita na opravu autobusových zastávek 
autobusů ČSAD v  návesním prostoru  obce Hlincová Hora 
a na rozcestí obytných souborů 1 a 3 Hlincová Hora. Velmi 
důležitým momentem v  poskytování těchto dotací je jejich 
správné vyúčtování, neboť v  případě pochybení reálně hrozí 
vrácení všech financí. V současné době obec obdržela schválení 
vyúčtování dotace na úroky z úvěru a podle informací zbylé 
dvě dotace probíhají administrativním zpracováním a očekává 
se jejich potvrzení.

Ukončené dotace z programu POV

MATEŘSKÁ ŠKOLA

Týden „Z pohádky do pohádky“ jsme dětem zpestřili ve středu 21. února 
karnevalem. Na návštěvu se svými malými dětmi přišly i některé maminky a strávily 
společně dopoledne.
Program karnevalu byl velice pěkně zajištěn agenturou, která k nám byla pozvána 
poprvé. Zatímco děti zpívaly, tančily a soutěžily, v kuchyni se pekly koblížky a připra-
vovaly dobroty do 
kornoutů, které si 
děti odnesly domů. 
Společné fotogra-
fie konec konců 
dokazují, že si děti 
pořádně užily! Tý-
den byl zakončen 
pohádkou divadla 
M+T „O červené 
Karkulce“, protože 
klasických pohá-
dek pro děti není 
nikdy dost!

Karneval ve školce

Po opravě návesPřed opravou náves

Po opravě KodetkaPřed opravou Kodetka
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Jsme již za polovinou halové volejbalové sezóny. Tak se 
podívejme, jak plníme záměry trenérské rady konané ze 
začátku sezóny v září loňského roku. 
V  kategorii přípravky sportuje 68 hráček. Naši nejmenší  
nastupují v  turnajích Barevného volejbalu i v turnajích 
nemistrovských. Jako jsou turnaje organizované v tělocvičnách 
ZŠ Lišov a ZŠ O. Nedbala v Českých Budějovicích. Je potěšující, 
že naše hráčky na všech turnajích atakují čelní umístění.  
To však z celkového pohledu v této fázi výuky volejbalu není  
až tak důležité. Podstatné je získat pro tento sport děti  
a rozšiřovat všeobecný tělesný rozvoj a prohlubovat jejich 
individuelní volejbalovou technickou výbavu. 
Věková kategorie žákyň má v tréninkovém procesu 41 hráček.  
Mladší žákyně jsou v soutěži krajského přeboru, ve své věkové 
skupině, na prvním místě. Ve dvanácti zápasech neprohrály 
ani jeden set. A v krajské soutěži, mezi staršími žákyněmi, jako 
družstvo Hlincovky „B“, hájí čtvrtou pozici. V  nemistrovské 
soutěži Poháru krajů vedou tabulku soutěže. Pohár krajů je 
určen pro vyspělé volejbalové základny jako např. Olymp 
Praha či Loko Plzeň. 

Starší žákyně vedou s přehledem krajskou soutěž a poctivě 
se připravují na kvalifikaci Mistrovství ČR. Úspěšné jsou 
také v soutěži Český pohár. Po pěti republikových turnajích, 
před závěrečným finálovým kolem jsou na třetím místě mezi 
družstvy z Čech a Moravy. 
Věková kategorie dorostenek je rovněž rozdělena na mladší  
a starší, zde trénuje 22 dívek. Obě věkové skupiny hrají 
republikové soutěže, a to 1. ligy ČVS. Mladší dorostenky - 
kadetky vedou soutěž o bod před druhými Karlovými Vary. 
Starší dorostenky - juniorky rovněž vedou tabulku o bod 
před volejbalovým klubem Mikulova Praha. Dorostenky 
v únoru vstupují do druhé části soutěže, kdy se budou utkávat 
s moravskými družstvy.
V kategorii žen bojujeme o udržení, v druhé nejvyšší soutěži 
republiky, v  první lize. Družstvo má předpoklady dosahovat 
lepších výsledků. Problémem je, že hráčky jsou přes týden na 
vysokých školách Plzni, Brně, Praze a Liberci a z toho důvodu 
chybí možnost společného trénování více než jednou týdně.
Další informace je možné získat na www.skhlincovka.cz.

Dívky u sítí SK Hlincovka

SK HLINCOVKA

Chlapci se svým panem mistrem z Integrované střední školy 
Nerudova z Českých Budějovic nám svou návštěvou zpříjemnili 
náš týden, ve kterém jsme se zaměřili na téma práce a řemeslo.
Chlapci s sebou přinesli své náčiní a nářadí, ukázali všechno 
našim zvědavým dětem, povídali o tom, co ke své práci 
kominíci potřebují, jak je jejich práce důležitá a potřebná.

Děti si vyzkoušely „vymetat komíny“, které si vystavěly  
z kostek, přelézaly žebříky jako opravdoví kominíci a nemohly  
z chlapců zpustit oči.
S dětmi jsme si pro mladé kominíky připravili písničky  
a hádanky, nakonec si udělali s dětmi pěkné společné fotografie 
a slíbili dětem, že návštěva nebyla poslední.

V prvním lednovém týdnu jsme přivítali poprvé za činnost 
naší mateřské školy ČŠI, která byla ohlášená a vykonávala po 
dobu tří dnů na školce kontrolní činnost.
Sledovala mimo jiné i výchovnou činnost, kterou jsme měli 
naplánovanou.
S dětmi jsme pracovali podle námi zpracovaného vzdělávacího 
programu „Barevný rok s vílou Rozárkou“ a zahráli jsme si 
společně na kuchaře, švadlenky, hrnčíře. Děti si samy upekly 
pizzu, vyšívaly obrázky, pracovaly s hlínou či těstem, které děti 
používají rády a často. Mateřská škola byla kladně hodnocena, 
pozitivně se ČŠI vyjádřila také k zajištění materiálnímu a velmi 
se líbilo prostředí a okolí naší školky.

Naši školku navštívil sokolník, který pečuje a stará se 
o dravce.
Děti pozorně sledovaly naživo zblízka krásné dravce, 
měly možnost si je pohladit, viděly, jak se učí létat, jak 
se krmí a dozvěděli jsme se mnoho zajímavostí i my 
dospělí. Děti viděly mimo dravce orla skalního, puš-
tíka obecného, sovu pálenou také krkavce velkého, 
z čeledi krkavcovitých.

Krkavce, který si s dětmi 
také „popovídal“ se líbil 
snad nejvíce, protože druhý 
den nechyběl na namalova-
ných dětských obrázcích, 
které děti s chutí malovaly. 

Přišli za námi kominíci...

Co se nejvíce ve školce líbilo?

Foto ze soustředění před závěrečnou částí soutěže.
Stojicí z leva: vedoucí družstva Petr Slavík, Aneta Kalová, Kristýna Filípková, Daniela Hajná, 

Veronika Votrubová, Nelly Slavíková, trenér Luděk Naglmüller. 
Dolní řada zleva: Nikola Vandasová, Eva Klimešová, Pavla Candrová, Vendula Pykalová. 

Družstvo dále doplňují Michaela Brichtová, Markéta Kurzová.
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KRÁTKÉ INFORMACE 

Výbor SK Hlincovka svolává
na sobotu 17. 3. 2018 od 19 hodin

do sálu restaurace na Hlincové Hoře
jednání členské schůze SK Hlincovka

 PROGRAM ČLENSKÉ SCHŮZE

 1.   Volba předsedajícího schůze
 2.   Výroční zpráva sportovního klubu
 3.   Zpráva kontrolní komise SK Hlincovka
 4.   Plán činnosti a týdenní využití hřišť
 5.   Diskuse
 6.   Usnesení členské schůze

Volejbal SK Hlincovka informuje


